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Zadeva: Odgovor na dopis podjetja Saubermacher z zvezi z javnim razpisom 

podelitve koncesije 

 

Spoštovane svetnice in svetniki, 

 

Dovolite mi, da se ne kot član komisije javnega razpisa temveč kot svetnik opredelim 

glede dopisa, ki ga je podjetje Saubermacher poslalo vsem svetnicam in  svetnikom 

naše občine.  

 

Kot smo vas ne sejah seznanjali, smo pričeli s postopkom podelitve koncesije skladno 

z veljavno zakonodajo. Na razpis sta prispeli dve ponudbi, in sicer ena je ponudba 

podjetja Snaga, d.o.o., druga pa podjetja Saubermacher, d.o.o. v partnerstvu s 

Komunalo Slovenska Bistrica. Ponudnik Saubermacher že od začetka postopka 

navaja, da je postopek protipraven in nezakonit. Glede tega očitka, vas seznanjam, da 

je zato v postopku podelitve koncesije že vložil zahtevo za revizijo in predlagal 

razveljavitev celotne razpisne dokumentacije. Na podlagi pritožbe je Državna 

revizijska komisija z odločbo z dne 22. 7. 2021 ugotovila, da je postopek v celoti 

transparenten in skladen z veljavno zakonodajo. Celotno revizijsko poročilo oz. 

odločbo na očitke o nepravilnostih in nezakonitosti iz dopisa lahko preberete na 

http://www.dkom.si/odlocitve_DKOM/2021072214505584/. Komisija ni delovala 

protipravno in ni izključevala konkurence, ampak je v celoti zasledovala javni interes. 

Interes tega razpisa pa je seveda najboljša storitev za najnižjo ceno. Čudi me, da so 

v dopisu navedeni zgolj neki pavšalni očitki z zavajajočim besedilom, pozabili 

pa so na bistveno stvar, da je o zadevi že bilo odločeno s strani Državne 

revizijske komisije, ki nepravilnosti ni zaznala. 

Ne razumem pa, kako bi lahko podjetje Saubermacher delovalo stroškovno najbolj 

učinkovito. Zavedati se je potrebno, da smo iz njegove sedanje cene ugotovili, da 

uporabniki plačujemo tudi stroške, ki po metodologiji za oblikovanje cen sploh niso 

upravičeni. To so npr. stroški dodatnega pokojninskega zavarovanja zaposlenih, 

nagrade dijakom in študentom, štipendije,…. 

http://www.dkom.si/odlocitve_DKOM/2021072214505584/


Vsi omenjeni očitki iz dopisa tako glede postopka kot glede očitkom članom komisije 

so neutemeljeni in neupravičeni ter brez dokazov. V kolikor bi občina omejevala 

konkurenco, bi že v osnovi sklenila pogodbo z javnim podjetjem za izvajanje GJS brez 

javnega razpisa. V želji da dobijo naši občani čim boljšo storitev za čim manjši denar 

smo se odločili da speljemo javno naročilo. S tem želim poudariti, da si podjetje 

Saubermacher s temi manevri želi samo podaljševati čas, da bi čim dalj časa še 

izvajal gospodarsko javno službo odvoza odpadkov.  

 

Podjetje Saubermacher je na javnem razpisu v določenih postavkah podalo bistveno 

višje cene. Npr. na postavki zbiranja določenih vrst kom. odpadkov in na postavki 

odlaganja ostankov kom. odpadkov je cena približno 70% višja kot jo je podalo 

konkurenčno podjetje Snaga. Cena Saubermacherja za zbiranje in obdelavo bioloških 

odpadkov pa je celo za 120% višja.  

 

Z obtoževanjem strokovnih služb in članov komisije ter zunanjih sodelavcev, želi 

podjetje ustvarjati zgolj pritisk na vas. Po mojem mnenju je obveščanje medijev glede 

našega razpisa, nedopustno, ker je od vas svetnikov odvisno ali boste odlok in s tem 

tudi nižjo ceno potrdili oz. v kolikor le-ta ne bo potrjen, se bo postopek podelitve 

koncesije nadaljeval.  

 

V kolikor nadaljujemo s postopkom po javnem razpisu, se je potrebno zavedati, da se 

bo postopek izbire izvajalca podaljšal. To pa pomeni, da bodo naši občani tako 

plačevali bistveno višje stroške dalj časa, kot če se odlok sprejme in sklene pogodba 

z javnim podjetjem Snaga, d.o.o. 

  

Nadalje se v dopisu Saubermacher opisuje kot pošteno podjetje, ki svojih stroškov ne 

prenaša na občane ampak vzdržnost cen storitve zagotavlja z optimizacijo lastnih 

procesov  in notranje organizacije. Večkrat omenjajo, da njihova ponujena cena na 

javnem razpisu ni bila zadnja in da bi to ceno lahko še znižali.  

Pri pregledu cen ugotovimo, da je Saubermacher v ponudbi oddal višjo ceno, kot je 

trenutna cena, ki jo plačujemo za njihovo storitev. Po njihovih navedbah v dopisu bi to 

ceno še lahko znižali.   

 



Torej bi lahko po tem takem Saubermacher že nekaj let opravljal  storitev v naši 

občini bistveno ceneje in s tem dejansko deloval kot pošteno podjetje? Ali bi 

lahko opravljal storitev ceneje tudi v drugih občinah v katerih ima koncesijo?  

 

Bistveno nižje cene po oceni komisije sploh ni mogoče pričakovati, saj se je potrebno 

zavedati, da bi morebitno nižja cena pri nas pomenila pri njih plaz zahtev ostalih občin 

za nižjo ceno pri katerih izvajajo javno službo. 

 

Sprenevedanje podjetja Saubermacher je celo smešno, ko pišejo, da niso imeli vseh 

relevantnih podatkov, ko pa že sami opravljano storitev na našem območju že več kot 

11 let.  

 

Za zaključek pa poudarjam, da v celoti podpiram predlog sprememb in 

dopolnitev odloka o lokalnih gospodarskih javnih službah, saj želim, da naši 

občani dobijo najboljše storitve za najnižjo ceno. 

 

Lep pozdrav, 

Boris Pust 


